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PROTOKÓŁ  Nr II/2014 

SESJI RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 29 grudnia 2014 roku 

 

 odbytej w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Pawła Rzepniewskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
oo 

, a zakończono o godz. 13
15 

. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Piotrowska Krystyna 

2. Derehajło Teresa    10. Rynans Waldemar 

3. Góralczyk Eugeniusz   11. Rzepniewski Paweł 

4. Jakimiuk Anatol    12. Skomorowski Marek 

5. Koptewicz Walentyna              13. Zawadzka Iwona 

6. Lipiński Zbigniew    14. Zalewski Robert 

7. Niewiarowski Marcin    

8. Oliwniak Agnieszka 

Nieobecna: Maria Wasiluk 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4. Katarzyna Sawicka, Radca Prawny 

5. Przedstawiciele KRUS w Bielsku Podlaskim 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Rzepniewski przystąpił  do otwarcia obrad II Sesji. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych, sołtysów i przybyłych gości. 

Radny Pan Rynans Waldemar powiedział, że obrady Sesji nie mogą się odbyć, ponieważ na 

Sesji nie ma obecnego Radcy Prawnego, o którego zatrudnienie i o obecność na obradach 

zgłaszał na poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie ma takiej potrzeby Sekretarz udzieli wyjaśnień. 

Radny Rynans Waldemar powiedział, że Sekretarz Gminy nie jest Radcą Prawnym i nie zna 

odpowiedzi na wszystkie zagadnienia, które będą podnoszone na dzisiejszej Sesji i w dniu 

dzisiejszym obrady nie będą prawomocne. Zgłasza wniosek o niekontynuowanie obrad i prosi 

o przegłosowanie. Przewodniczący Rady Gminy przegłosował wniosek Pana Rynansa 

Waldemara. 

„za” oddano 5 głosów, „przeciw” oddano 9 głosów 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że wniosek Pana Radnego nie uzyskał większości 

głosów. 

 Sekretarz poinformował, iż nie ma obowiązku zatrudniania radcy prawnego i nie może to być 

powodem nieważności sesji. Nadmienił, że zaprosił radcę prawnego na dzisiejszą sesję i nie 

wie dlaczego nie dojechał być może przybędzie z opóźnieniem co nie przeszkadza w 

prowadzeniu prawomocnych obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że do porządku obrad  który radni otrzymali, 

proponuje wprowadzić dwie zmiany, jedną na początku obrad udzielić głosu przybyłym 

gościom, przedstawicielom KRUS w Bielsku Podlaskim, a drugą po punkcie 10 dodać  

podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów sołectw, projekt uchwały 

doręczono radnym na piśmie. Zapytał czy do porządku obrad są uwagi. Radni uwag nie 

zgłosili. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie: 

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad 

2. Informacja KRUS – szkolenie na temat występujących zagrożeń w gospodarstwie 

rolnym 

3. Przyjęcie protokołu obrad I Sesji Rady Gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2014 rok 

5. Podjęcie uchwały w sprawi uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boćki na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2015-2022 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Boćki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok 

10. Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy Komisji na 2015 rok 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów sołectw  

12. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 

13. Sprawy różne 

14. Interpelacje i zapytania radnych 

15. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

16. Zamknięcie obrad Sesji 

 

Porządek obrad przyjęto większością głosów 

„za” oddano – 9 głosów;  „przeciw” – 4 głosy;  „wstrzymał się” – 1 głos  

 

ad pkt. 2 

Poinformowano o zagrożeniach w gospodarstwach rolnych podczas wykonywania prac przez 

rolników, o najczęściej występujących wypadkach i chorobach zawodowych oraz o sposobie 

zapobiegania wypadkom poprzez bezpieczne wykonywanie prac i odpowiedni ubiór. 

Poinformowano o możliwościach korzystania przez rolników z bezpłatnego leczenia 

rehabilitacyjnego i sanatoryjnego. Wyświetlono film „Bezpieczne gospodarstwo rolne” 

ad pkt. 3 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że protokół z I Sesji Rady Gminy był wyłożony do 

wglądu na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są pytania lub 

uwagi. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

obrad Sesji Rady Gminy. W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych, „za” przyjęciem 

protokołu oddano 13 głosów, „wstrzymał się” – 1 głos,   „przeciw” – 0. 

Głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział że w trakcie prowadzonej prelekcji przez KRUS na 

salę obrad przybyła Pani Katarzyna Sawicka, Radca Prawny i jeżeli radni mają pytania można 

je zadawać. 

ad pkt. 4 
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Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania w tym temacie. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr II/8/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2014 rok  

Podjęta jednogłośnie,  „za” oddano 14 głosów 

ad pkt 5 i 6 

Projekt uchwały dotyczący Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015 - 2022 omówiła Skarbnik Gminy. Powiedziała, 

że uchwała WPF stanowi integralną część uchwały budżetu gminy. Wyszczególnione tu są 

wszystkie wskaźniki, dochody, przychody, wydatki, rozchody, zadłużenia oraz prognoza 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015-2022. Stawki podatków i opłat lokalnych zostały 

przyjęte na podstawie uchwał Rady Gminy w wysokościach z roku ubiegłego. Do naliczenia 

podatku rolnego i leśnego przyjęto stawkę określoną w Komunikacie Prezesa GUS. Na koniec 

2015 roku przewiduje się, że planowany dług wyniesie 4 mln 800 tys zł, na który złożą się 

kredyty długoterminowe 1 mln 300 tys zł i emisja papierów wartościowych 3,5 mln zł. 

Dochody budżetowe 232 926 złotych pochodzące z Europejskiego Funduszu Rolnego na 

rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich pozyskane na remont świetlicy we wsi Jakubowskie, 

oraz świetlicy w miejscowości Boćki i Nurzec, przeznacza się na spłatę pożyczek na 

wyprzedzające finansowanie zaciągniętych na te zadania zgodnie z umową. 

Następnie głos zabrał Wójt powiedział, że budżet na rok 2015 po stronie dochodów 

planowany jest w kwocie 14 260 696 zł, zaś po stronie wydatków  w kwocie 15 273 540 zł. 

Planowany budżet zamknie się deficytem 1 245 770 zł, który zostanie pokryty wolnymi 

środkami jako nadwyżki środków pieniężnych. Tworzy się rezerwę budżetową ogólną w 

kwocie 69 tys zł i celową z zakresu zarządzania kryzysowego 31 tys zł. Na fundusz sołecki 

przeznacza się kwotę 339 958 zł. 

Wójt powiedział że projekt budżetu był wnikliwie omawiany na posiedzeniach komisji. 

Opinia komisji była pozytywna. Pozytywną też opinię wydała Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Białymstoku. 

(Opinie w załączeniu do protokołu). 

Głos zabrała Radna Pani Krystyna Piotrowska, powiedziała że jej zdaniem budżet opracował 

Wójt i Skarbnik, a radni nie decydowali i nie mieli nic do powiedzenia. Dyrektor GOK 

wnioskowała o 346 tys, przyznano 250  tys ale radni nie wiedzą na co te pieniądze będą 

wykorzystane. Na posiedzeniu komisji Dyrektor nie było, poprzednio w minionej kadencji 

radni rozpatrywali wnioski i decydowali na co przyznać pieniądze. 

Wójt odpowiedział, że tak zgodnie z ustawą projekt budżetu opracowuje Wójt i przedkłada 

Radzie Gminy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej celem zaopiniowania. Zgodnie z 

planem pracy na posiedzeniach komisji radni rozpatrywali sprawozdania finansowe i 

informacje z działalności rzeczowo kulturalnej i decydowali na co przeznaczyć środki, ale to 

nie było przy opracowywaniu projektu budżetu. Dziś komisje przedkładają plany pracy i 

decydują  jakimi zagadnieniami chcą się zajmować i co rozpatrywać.  

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr II/9/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2015-2022 

Podjęta większością głosów. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. „Za” oddano – 9 

głosów;  „przeciw”  - 1;   „wstrzymało się’ – 4 głosy 
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Radny Pan Waldemar Rynans powiedział, iż wnosi poprawkę i prosi radnych o 

przegłosowanie aby  kwotę 40 tys zł zaplanowaną w budżecie gminy na opracowanie planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru na której planowana jest budowa 

siłowni wiatrowych przeznaczyć na inne cele np. na budowę dróg. Zapytał Panią  Sawicką,  

Radcę czy osoby, radni którzy wydzierżawili działki pod budowę wiatraków i pobierają 

pieniądze za dzierżawę, mogą brać udział w głosowaniu. 

Pani Radca odpowiedziała, że jeżeli sprawa dotyczy osobiście radnego to nie może głosować, 

natomiast ta sytuacji dotyczy ogółu. Jednocześnie  informuje, iż poprawki w tej chwili nie 

może wnieść ponieważ uchwała została już przegłosowana. 

Pan Rynans powiedział, że chce aby tę sprawę przegłosowano. Pan Przewodniczący próbował 

odebrać głos. Pan Rynans powiedział, że nie ma prawa odebrania mu głosu, ponieważ składa 

wniosek i prosi o przegłosowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Pana Waldemara Rynansa. 

‘’ za” wnioskiem – głosowało 5 radnych;  „przeciw” – 9 radnych, Przewodniczący stwierdził 

że wniosek nie uzyskał większości głosów 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał po głosowanie: 

Uchwała Nr II/10/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy na rok 2015 

Podjęta większością głosów. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. „Za” oddano – 10 

głosów;  „przeciw” – 3 glosy,  „wstrzymał się” – 1 głos 

ad pkt 7 

Wójt powiedział, że przedkłada projekt uchwały i prosi o przegłosowanie. Podjęcie tej 

uchwały jest wyrażeniem zgody na przystąpienie do realizacji projektu i zabezpieczenie 

środków na realizację zadania „Plan gospodarki niskoemisyjnej w Gminie Boćki” 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej jako instytucja wdrażająca 

projekt priorytetu IX pt. „Infrastruktura energetyczna przyjazna środowisku i efektywność 

energetyczna”, współfinansowany ze środków Funduszu Spójności, ogłosił konkurs 

projektów w ramach działania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – 

plany gospodarki niskoemisyjnej”. Gmina nasza przystąpiła do konkursu.  W wyniku 

przeprowadzonej oceny formalnej i merytorycznej przez NFOŚiGW projekt nasz został 

zakwalifikowany do dofinansowania. W projekcie tym przewidziano następujące zadania: 

opracowanie „Planu gospodarki niskoemisyjnej w Gminie Boćki”, stworzenie bazy danych, 

szkolenia dla pracowników, działania promocyjne, przeprowadzenie strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko. Gmina która opracuje i wdroży plan gospodarki 

niskoemisyjnej, będzie traktowana jako preferencyjna w nowej perspektywie finansowej Unii 

w latach 2014-2020 podczas ubiegania się o dofinansowanie na zadania związane z 

efektywnością energetyczną. 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr II/11/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia 

środków z Funduszu Spójności 

Podjęta większością głosów. „Za” oddano 13 głosów;  „przeciw’ – 0 głosów; „wstrzymał się” 

– 1 głos.  

ad pkt 8 

W tym temacie głos zabrał Sekretarz Gminy. Powiedział, że realizacja programu będzie 

prowadzona w oparciu o środki wpływające do budżetu gminy z opłat za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Opłata ta stanowi dochód gminy, który w 

całości jest przekazywany na realizację w/w zadań. Głównym celem programu jest 

ograniczenie negatywnych skutków związanych ze spożyciem alkoholu na poziomie 
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lokalnym. Zapobieganie spożycia napojów alkoholowych ze szczególnym uwzględnieniem 

osób nieletnich. Zapobieganie powstawaniu problemów związanych z nadużywaniem 

alkoholu. Zwiększenie działalności informacyjnej w zakresie problematyki uzależnień, 

przemocy w rodzinie i agresji. Jednym z głównych zadań programu jest zwiększenie 

dostępności pomocy terapeutycznej dla osób uzależnionych. Finansowanie opinii 

psychiatryczno-psychologicznych osobom uzależnionym sporządzanych przez biegłych 

lekarzy orzeczników. Finansowanie działalności punktu konsultacyjnego dla osób z 

problemem alkoholowym i członkom ich rodzin. Współpraca z zespołem 

interdyscyplinarnym. Planuje się uruchomienie na terenie gminy grupy wsparcia dla osób 

doznających przemocy. Podejmowanie działań zmierzających do podjęcia leczenia 

odwykowego. Organizowanie konkursów w szkołach, spektakli, przedstawień, programów 

profilaktycznych, szkoleń i warsztatów dla rodziców z zakresu problematyki uzależnień. 

Dofinansowywanie kolonii i obozów dla dzieci i młodzieży z rodzin dysfunkcyjnych.  

Radna Pani Krystyna Piotrowska zapytała kto ustala stawkę wynagrodzenia dla członków 

komisji za udział w posiedzeniu.  

Sekretarz odpowiedział, że stawki ustalają radni, ponieważ jest to zapisane w Programie 

rozdział II zadania 6 „za udział w posiedzeniu komisji ustala się wynagrodzenie w wysokości 

7% minimalnego wynagrodzenia pracowników” 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr II/12/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok 

Podjęta jednogłośnie „za” oddano 14 głosów 

ad pkt 9 

Gminny Program współpracy z organizacjami pozarządowymi ma celu przede wszystkim 

efektywne wykorzystanie społecznej aktywności w zaspokajaniu zbiorowych potrzeb 

mieszkańców gminy i umacnianie partnerstwa między samorządem a organizacjami 

samorządowymi. Cel ten będzie realizowany między innymi poprzez zapewnienie udziału 

organizacji pozarządowym oraz podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego 

w realizacji zadań publicznych oraz wykorzystanie potencjału i możliwości organizacji 

pozarządowych, obniżenie kosztów realizacji zadań publicznych w wyniku wykorzystania 

bezpłatnej pracy wolontariuszy. Zadaniami priorytetowymi programu są zadania z zakresu 

ochrony i promocji zdrowia, upowszechniania kultury fizycznej i sportu, działania na rzecz 

osób niepełnosprawnych i rodzin z niepełnosprawnością, z zakresu dziedzictwa kulturowego 

poprzez upowszechnianie kultury, w tym edukacji kulturalnej dorosłych, dzieci i młodzieży, 

działań z zakresu integracji pokoleniowej. Współpraca odbywać się będzie w formie zlecania 

organizacjom realizację zadań publicznych na zasadach określonych ustawą. Na rok 2015 na 

realizację programu zaplanowano w budżecie środki w wysokości 30 tys zł . Z tych środków 

do chwili obecnej najwięcej korzystał Klub Piłkarski Bocian. 

Pani Krystyna Piotrowska zapytała kto trenuje młodzież w Klubie Piłkarskim Bocian. 

Wójt odpowiedział, że nie wie kto trenuje, z tym pytaniem trzeba zwrócić się do Klubu w 

Zarządzie jest Pan Dworakowski. 
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Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr II/13/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2015 rok 

Podjęta jednogłośnie „za” oddano 14 głosów 

ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji o 

przedstawienie propozycji swoich planów pracy. 

Pan Krzysztof Bazylewski odczytał Plan Pracy na 2015 rok Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Radni uwag nie zgłosili. 

Pani Walentyna Koptewicz Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że ma dwa 

projekty planów pracy. Odczytała pierwszy projekt  i powiedziała, że do tegoż 

przedstawionego planu, członek Komisji Radny Pan Rynans Waldemar wnosi o dopisanie 

przeprowadzenia w każdym kwartale kontroli wniesionych skarg na Wójta, przetargów, pracy 

Wójta, pracowników i ich zakresów czynności. Przewodnicząca powiedziała, że nie jest 

pewna czy komisja może kontrolować pracę i zakresy czynności pracowników i zwróciła się 

do radnych o wypowiedzenie się w tej sprawie. Nadmieniła, że wnioskowane przez radnego 

tematy są ujęte w planie pracy w trzecim i czwartym kwartale w sposób który już odczytała, a 

mianowicie: Kontrola przeprowadzonych przetargów i odbioru ich wykonania, Zapoznanie 

się z Regulaminem Organizacyjnym Urzędu Gminy i stanem zatrudnienia, Rozpatrywanie 

skarg na działalność Gminy i Wójta. Ponadto w planie są sprawy różne oraz zapis, że 

niniejszy plan jest ramowy i dopuszcza się możliwość zwołania posiedzenia w mirę potrzeb 

wynikających z działalności organów gminy. 

Radni wypowiadali się, żeby członkowie komisji Rewizyjnej domówili się między sobą 

odnośnie realizacji zagadnień i tematów na posiedzeniach komisji. Co komisja zdecyduje to 

radni zatwierdzą. Przewodnicząca Komisji powiedziała, że pod głosowanie przedkłada 

pierwszy projekt planu pracy. 

Radny Pan Rynans Waldemar powiedział, że podtrzymuje swoje propozycje i ma prawo 

kontrolować pracę Wójta, pracowników i ich zakres zadań, sprawdzić czy Wójt podczas 

nieobecności w pracy lub wyjazdów w tym czasie przebywał na urlopie, załatwiał sprawy 

służbowe czy prywatne. 

Pani Radca odpowiedziała, że Rada tylko głosuje i zatwierdza plany pracy opracowane przez 

Komisje.  To co Radny wnosi może być w sprawach różnych. Rozpatrywanie skarg na pracę 

wójta leży w gestii Komisji Rewizyjnej, jeżeli wpłynie skarga na Wójta musi być w terminie 

rozpatrzona przez komisję i tu nie ma znaczenia czy w planie pracy jest zapis czy go nie ma. 

Natomiast Wójt ma czas nienormowany i nie ma obowiązku przebywania ośmiu godzin w 

biurze. Wójt pracuje w różnych godzinach „elastycznych” i w różnych miejscach, wieczorem, 

w dni wolne od pracy. Praca wymaga służbowych wyjazdów oraz godzin nie normowanych. 

Członkowie Komisji nie mogą badać spraw osobowych pracowników bez uzyskania ich 

zgody. Regulamin organizacyjny urzędu zawiera zakresy zadań.  

Wójt powiedział, że nie ma nic przeciw żeby radni kontrolowali jego pracę, ponieważ  jest 

zawsze otwarty i do dyspozycji radnych oraz mieszkańców i nie będzie niedomówień w tej 

sprawie. Kontrola tylko mu pomoże. 

 

Pan Marek Skomorowski odczytał Plan Pracy na 2015 rok Komisji ds. Promocji, Kultury, 

Oświaty i Spraw Socjalnych. 
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Radni uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący zapytał czy jeszcze ktoś ma pytania lub uwagi do planów pracy komisji. 

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

Uchwała Nr II/14/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia 

planów pracy na 2015 rok komisji stałych Rady Gminy 

Podjęta większością głosów. „za” – 13 głosów,  „przeciw”  - 1 głos,  „wstrzymał się” – 0. 

ad pkt 11 

Sekretarz powiedział, że upływa kadencja sprawowania funkcji sołtysa wsi i rady sołeckiej. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym wybory sołtysów należy przeprowadzić w 

przeciągu 6 miesięcy od dnia wyborów samorządowych. Dziś Rada Gminy podejmie uchwałę 

o zarządzeniu wyborów w terminie od dnia 02 stycznia do dnia 30 kwietnia 2015 roku. 

Następnie opracuje się harmonogram zebrań wiejskich. Sołtysi mogą zgłaszać terminy kiedy 

będą chcieli odbyć zebranie. 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr II/15/14 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie zarządzenia 

wyborów do organów sołectw 

Podjęta jednogłośnie. „Za” oddano 14 głosów. 

ad pkt 12 

Wójt nadmienił, że uchwały podjęte na ostatniej, właściwie na pierwszej Sesji dotyczyły 

spraw organizacyjnych Rady Gminy. W ramach nadzoru przekazano do Wojewody i podano 

do publicznej wiadomości na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej. W 

stosunku do minionej kadencji podwyższona została dieta sołtysom za udział w 

posiedzeniach, zaś Przewodniczącemu Rady Gminy dietę obniżono. Wynagrodzenie Wójta 

pozostało bez zmian. Dnia 18 grudnia br odbyło się posiedzenie Związku Gmin Wiejskich 

Województwa Podlaskiego, na którym na Przewodniczącego Związku wybrano Stanisława 

Derehajło, Wójta Gminy Boćki. Funkcja ta jest nie płatna. Poinformował, że rozpoczęta 

budowa ulicy we wsi Piotrowo Krzywokoły podzielona została na okres dwóch lat 2014/2015 

ad pkt 13 

Sekretarz przypomniał jeszcze raz radnym i sołtysom, że na Sesji jest obecny Radca Prawny i 

jeżeli mają jakieś problemy prawne, żeby zadawali pytania do Radcy. 

Pani Piotrowska Aneta sołtys wsi Siekluki, poruszyła temat wnoszenia opłat 200 – 300 zł 

przez mieszkańców wsi za scalenie gruntów. Mieszkańcy nie chcą płacić. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy, że scalenie jest już zakończone, decyzje wydane i 

zmiany zgłoszone do ksiąg wieczystych. Rolnicy nie ponoszą kosztów za scalanie tylko 

muszą sami ponieść koszty wpisu do ksiąg wieczystych ale za to mogą ubiegać się o 

zwolnienia i ulgi w podatku rolnym. 

Pan Bujno Waldemar powiedział, że on ciągle powtarza to samo, że jeżeli przygotowuje się 

projekt budowy inwestycyjnej na wsi to należy poinformować i przekonsultować go z 

mieszkańcami. Zapytał jakie są planowane inwestycje na rok 2015. 

Odpowiedzi udzielił Wójt: realizacja zadań sołeckich na kwotę 339 958 zł, budowa 

kolektorów słonecznych, dokończenie budowy ulicy we wsi Piotrowo Krzywokoły i do wsi 

Wandalin. Przygotowanie do budowy i opracowanie dokumentacji na drogę do wsi Siekluki. 

Uzupełnienie dokumentacji pod budowę elektrowni fotowoltaicznej we wsi Dubno. 

Doposażenie oddziałów przedszkolnych. 
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ad pkt 14 i 15 

1. Bujno Waldemar zapytał gdzie są pieniądze wpłacone przez rolników na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków, a sprawa druga to za pieniądze płacone przez 

mieszkańców za odbiór stałych odpadów komunalnych, miały być uprzątnięte dzikie 

wysypiska śmieci. Nie uprzątnięto wysypisk. 

Wójt odpowiedział, że pieniądze wpłacone na budowę oczyszczalni są w budżecie 

gminy. Przeznaczone na usuwanie awarii, przepompownie zatłuszczają się i trzeba 

czyścić. Natomiast wysypiska nie zostały usunięte, ponieważ jest za mało pieniędzy. 

Ustalając opłaty za odbiór śmieci, Rada Gminy nie zgodziła się na proponowane 

stawki przez Wójta, ustalono niższe, które nie wystarczają i nie pozwalają na 

uprzątnięcie dzikich wysypisk.   

2. Pani Krystyna Piotrowska zapytała, czy analizując wykonanie budżetu gminy za I 

półrocze 2014 roku właściwie zrozumiała, że na odśnieżanie wydano 50 tys zł. 

Pan Wójt powiedział, że dobrze zrozumiała i dziś ma przygotowaną odpowiedź na 

wnioski zgłoszone przez radnych na posiedzeniu komisji. 

Na odśnieżanie dróg w okresie zimowym 2013/2014 wydatkowano 49 725 złotych. 

Odśnieżanie było podzielone na pięć tras, o długości 30 km, 35 km, 31,5 km, 41,5 km, 

37 km. Odczytał wydatkowane kwoty na poszczególne trasy. Wykonawcą robót była 

firma P.P.H.U.OFii Wojciech Ofman, który realizował zadanie przy pomocy 

podwykonawców. Wójt odczytał przebieg poszczególnych tras które były wyznaczone 

do odśnieżania. Poinformował, że w tym roku odbył się przetarg na odśnieżanie dróg 

na nadchodzącą zimę. Na zgłoszonych 5 tras do odśnieżania zgłosiło się tylko 3 

wykonawców. Dwie trasy są wolne i nie ma chętnych. Zapraszał do startowania w 

przetargu na równanie dróg jak będzie ogłoszony przetarg. 

Wójt udzielił odpowiedzi na wniosek,  które drogi były równane w 2014 roku i ile 

kilometrów przejechał służbowy autobus w ciągu całego roku. 

3. Pani Krystyna Piotrowska zapytała ile jest kilometrów dróg jest do równania. 

Pan Szymczuk Piotr odpowiedział, że do równania jest 130 km dróg łączących wsie i 

plus drogi gruntowe, łącznie ponad 200 km. 

ad pkt 16  

Wójt złożył życzenia Noworoczne i życzenia świąteczne tym którzy będą jeszcze świętowali. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczą cy zamknął obrady II Sesji Rady Gminy. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

                              Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                       Paweł Rzepniewski 

 

 

 

 

 


